
 

 

 

ZÁPIS Z JEDN ÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 18. 

LISTOPADU 2022 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV:  

Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Jana Illnerová, Tomáš 

Rýdl, Jaroslav Vencl  

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV:   

Alice Baricová 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Pavel Nymš, František Kment 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů  

2. Informace vedení města  

3. Návrhy osadního výboru  

4. Diskuze 

přijato, pro 8, proti 0, zdržel se 0  

 

HLAVNÍ  SDĚLENÍ VEDENÍ MĚSTA  

Z důvodu enormnímu nárůstu cen energií, materiálů a stavebních prací, jsou některé investiční akce, 

jakožto i opravy pozemních komunikací pro rok 2021 omezeny.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ  

 

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Stání vozidel u Mastru – vozidla již stojí tak  jak  mají a průchod po chodníku je bezproblémový 

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Cesta Na Strži – v roce 2022 budou provedeny dílč í opravy malého rozsahu  

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

 Nesrozumitelné hlášení městského rozhlasu - nebylo na OV vyhodnocen  

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Opravení vedlejš ích tahů využívaných při rekonstrukci Jiráskovy ulice  - v roce 2022 se nechá 

očekávat pouze oprava cesty přes Končiny a to v případě, že „dopadne“ dotace 70%  

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Prolézačky a hrací prvky pro školní děti za školou v HK – za školu byl umístěn hrací kmen. Možnost 

umístit ostatních prvky je problematické z  důvodu elek trického vedení. (Bude ještě prověřeno)  

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Stání u HPM Novák - část pozemku bude prodána panu Novákovi (HPM Novák), aby mohl 

s parkovacími místy zacházet dle svého uvážení. Zároveň bude prostor parkování a umístění 

kontejnerů zcela předělán.  

ÚKOL Z DISKUZE 2021/9/9 

Odvodňovací koryto ke škole - nebylo na OV vyhodnocen  

USNESENÍ 2021/9/9 

Oprava komunikace k Šimkovým  - kompletní oprava se dle zástupců města do rozpočtu města pro 

rok  2022 nevešla. Budou provedeny dílč í opravy  

USNESENÍ 2021/9/9 

Zarostlá ulička od zástávky u školy k pí. Hrstkové – nebylo na OV vyhodnocen  

USNESENÍ 2021/5/25  

Parkování v Souběžné a V Zahradách – nebylo na OV vyhodnocen 

USNESENÍ 2021/5/25 

Hřiště Horní Kostelec – dle činovníka České obce sokolské Vojtěch Cepra se čeká na Sokolskou 

schůzi, kde bude oficiální cestou doufaje schváleno prodání pozemku městu Červený Kostelec  – beze 

změny 



 

 

 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25  

Nedodělaný chodník na spojení Podlesné a hlavní silnice od Rtyně v P. – vyřešeno extrémně rychle – 

pochvala p. Regnerovi a především odboru místního hospodářství 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25 

Umístění radarů, úsekového měření v HK – je aktivně řešeno především Alicí Baricovou. Zástupci 

města Červený Kostelec byli na jednání s p. starostou + poslancem Janem Birkem. V jednání je stejný 

model měření, jako je aplikován na území Nového Města nad Metují. Konkrétně putujíc í radar ve více 

“stativech”. 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25 

Umístění kontejneru na bioodpad do Horního Kostelce – vyřešeno extrémně rychle – pochvala p. 

Regnerovi a především odboru místního hospodářství 

USNESENÍ 2019/6/3 

Žádost o provedení opravy městské komunikace v Horním Kostelci ul. Podlesná na pozemku p.č. 

1103/4 u vjezdu k Machovým (úsek mezi Kubečkovými a opraveným úsekem u č.p.282 (Wichovi))-  

rekonstrukce se bohužel opět odk ládá a to z tohoto roku 2021 na rok  příští 2022  

 

USNESENÍ 2020/09/17  

Cesta kolem školy v HK (od Hobla k Novotným) – oprava v hodnotě 1,2 mil. bohužel nebyla 

provedena kompletně. Rekonstrukce je realizovaná pouze z  ½ a to z důvodu zjištění existujících sít í, 

které potřebují extra péči a projek t na jejich rekonstrukci. Bohužel je tímto rekonstrukce 2. ½ odsunuta 

na rok  2022.  

OV upozorňuje na nevyřesené odvodnění již hotové ½  cesty, kdy jsou při dešti kameny a jiné 

nečistoty vyplavovány  na komunikaci.  

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

PŘEDEVŠÍM SDĚLENÍ O NÁRUSTU CEN – VIZ.  HLAVNÍ SDĚLENÍ VEDENÍ MÉSTA NA 

STR. 1 

 

2.1 U HOBLA 

Pan Regner jednal s panem Lokvencem, který však o prodej ani pronájem prostoru nejeví zájem.  
 

 
2.2 OZNAČENÍ HORNÍHO KOSTELCE 
 

Začátek KÚ Horní Kostelec je již označeno modrou cedulkou.  (bude na sloupě posunuta níže)  
 



 

 

 

 
2.3 CHODNÍKY A PŘECHÁZENÍ NA KŘIŽOVATCE U SEKYRKÁRNY  

 
Bohužel se nepodařilo za rok 2021 vypracovat projekt  křižovatky. To znamená, že se v roce 2022 
slíbené realizace bezpečného přecházení a pohybu chodců na této křižovatce obyvatelé HK 

nedočkají. Pokud vše dobře půjde, tak se podaří dokončit pouze projekt v roce 2022.  
 

2.4 KONČINSKÁ CESTA  

Kompletní rekonstrukce zůstává v rozpočtu města pro rok 2022. Bohužel cena této akce vylétla na 

odhadovaných 6.8 mil. Kč. Je zažádáno o dotaci v hodnotě 70% celkové ceny. 30% ceny bude činit 

podíl z rozpočtu měst. Šíře cesty bude 3,5 m s místy pro vyhýbání.  

 

2.5 OPRAVA KOMUNIKACE K ŠIMKOVÝM   

Kompletní oprava se dle zástupců města do rozpočtu města pro rok 2022 nevešla. Budou provedeny 

pouze dílč í opravy.  

 

2.6 OPRAVA KOMUNIKACÍ NA STRŽI A SOUBĚŽNÁ  

Komunikace budou opraveny v roce 2022 živičným krytem. 

 
 
 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 KONČINSKÁ CESTA  

OV Horní Kostelec navrhuje, aby byl na končinách ponechán ostrůvek „u letadélek“, který má 

bezpečnostní význam pro vyhýbání vozidel za horizontem. 

PŘIJATO, PRO  8, PROTI 0,  ZDRŽEL SE  



 

 

 

 

 

 

4. DISKUZE  

 

Pavel Nymš 

1. V jakém stavu je dříve diskutované parkoviště pod Novotnými?  

Odpověď:  

S úpravou plochy není možné v blízké budoucnosti počítat.  

 

 



 

 

 

2. Obyvatelé dolní části Horního Kostelce by velmi uvítali 2. kontejner na bio odpad. Žlutý 

kontejner u sekyrárny je výborná věc, avšak  obyvatelé nevlastníc í auto to mají z dolní 

části HK daleko. Pokud by byl 2. kontejner problém, je možné střídat stanoviště stání 

kontejneru např. každý týden?  

ÚKOL: Zjistit možnosti umístění 2. kontejneru na městském pozemku parc. č. 95/2 

 

 

 

3. U autobusové zastávky U Pneuservisu je pás městského pozemku, který by měl být lépe 

zveleben a následně udržován. Namísto zeleně je zde starý asfalt, odpadky a odrostlé 

křoví. Více informací podá pan Nymš. 

ÚKOL: Zajistit nápravu u odboru místního hospodářství  

 

 

 

 

František Kment 

Po rekonstrukci cesty jsou chodníky udělány tak, že jsou kopcovité a okraj je vždy dotažen např. k 

brance rodinného domu a následně k obrubníku silnice je prudký náklon.  

 



 

 

 

 

Odpověď: 

Pan místostarosta Regner tuto záležitost na popud jiných občanů zjišťoval a bohužel je to vše takto 

v pořádku a to dle aktuálních norem a předpisů.  

 

Tomáš Rýdl  

Nedodělaná oprava cesty kolem školy je zastavena z  důvodu sít í v 2. polovině cesty. Které konkrétní 

sítě jsou důvodem zastavení opravy? Co se konkrétně bude se sítěmi dělat? Co se kanalizace týká, 

tak nové domy mají své vlastní čističky. 

ÚKOL: 

Pan Regner zjistí odpovědi na výše zmíněné dotazy.  

 

Marcela Hovadová skrze Vojtěcha Špuláka 

Na cestě Podlesná před domem paní Hovadové je propad vozovky a vozidla škrtají spodky.  

Odpověď:  

V rozpočtu města pro rok 2022 je oprava tohoto defektu.  

 

Pavel Holzäpfel 

Pan Holzäpfel chválí změnu způsobu svozu papíru a plastu formou malých nádob v domácnostech. 

Tento způsob velmi ulevil přeplněným kontejnerům.  

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 18. listopadu 2021 

 

 

 

 


